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1. Mötet öppnas 

Greger förklarade mötet öppnat. 

2. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes och godkändes. 

3. Val av justeringsman 

Christer Nilsson valdes att justera dagens protokoll 

4. Förgående mötes protokoll 

Föregående mötes protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

5. Ekonomi 

Ekonomin är fortfarande god. Vi har tappat en del på måndagar och onsdagar men det kommer 

fler spelare på tisdagar. Maria ska kontrollera bidraget från SISU och hyreskostnader. Lagagården 

har blivit dyrare än tidigare. 

6. Tävlingskommittén 

Sommarbridge: Kent ordnar schema för TL och ruteroperatörer. Från mitten av maj behövs 

dubbla omgångar brickor. 2-3 penningpriser varje kväll beroende av antal bord. 

KM Mixed: Thomas ordnar maten, Gunilla fixar bröd och mjölk. 

Övrigt: Kent beställer muggar till årsmötet. 

7. Utbildningskommittén 

Det var avslutning tidigare i veckan. Fadderbridge kommer att ordnas under maj, Eva Lena 

samordnar. René vill sluta med nybörjarkurser, kan tänka sig att tillsammans med Sven-Åke hålla 

lite fortsättning. Anders Persson kommer att ta hand om nybörjare och kan få en del hjälp av 

Jörgen Persson. Eva Lena kliver av som ansvarig och hör med Anders om han kan tänka sig att ta 

över. Hallands BF ordnar bridgelärarutbildning 15 september.  

8. Trivselkommittén 

Thomas behöver information för att kunna samordna. Han och Eva Lena sätter sig och diskuterar. 

9. Materialkommittén 

Det är bra material i Laholm. Bridgemate börjar bli slitna och kommittén fick i uppdrag att 

undersöka vad det innebär att köpa in nya. 

10. Hallands BF 

Det r OK att ordna egen traineeserie för södra Halland och norra Skåne. Lennart talar med Jonny 

Aronsson. 

11. Laholmsguldet 

Det var en väldigt lyckad tävling med ett resultat på 6 500 – 7 000 kr. Ansökan till ny tävling nästa 

år är inlämnad. 

Silvertävling försöker vi planera in i januari. 



12. Naestved 

Vandrarhemmet är inte bokat. Vissa rum är lediga fre-lör men inte tillräckligt för alla, lör-sön är 

OK. Beslutades att subventionera lördagskvällens mat med ca 200 DKK/person. Anmälan senast 

16/5 för att få hjälp med boende. 

13. Övriga frågor 

1. Tisdagkvällar. Det behövs en redovisning av antal personer, spelare/nybörjare. 

2. Årsmöte 10/9 kl 18.00. 

14. Nästa möte 

Kallas till vid behov. 

15. Mötet avslutas 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Gunilla Johansson   Christer Nilsson 

 

 

Ordf. Greger Sundgren 


